

## Еженедельник новостей МДС, 13-17 мая IBC Weekly News, May 13-17, 2019

### 13 мая

В [Минтруда и соцразвития](#) состоялось заседание МРГ по **инвентаризации трудового законодательства** КР.

### 14 мая

На форуме «[Словакия – ваш надёжный партнер](#) для бизнеса и торговли» **предприниматели Словакии презентовали свои услуги и продукцию.**

Представители МДС и Института зарубежного развития ([ODI](#)) обсудили **перспективные проекты зарубежных партнеров** в горнодобывающей отрасли, включая проекты инициативы «Один пояс – один путь».

### 17 мая

На [бизнес-форуме](#) «**ШОС: расширяя границы сотрудничества**» исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков выступил модератором пленарной дискуссии «Инвестиции и экспорт сегодня».

Участники [региональной конференции](#) обсудили **новые пути развития гражданского общества** в Центральной Азии.

### May 13

The [Ministry of Labor and Social Development](#) hosted a meeting of the **IWG on labor law inventory.**

### May 14

At the forum "[Slovakia, your reliable partner](#) for business and trade", **Slovak businesspeople presented their services and products**, and attractive areas of the economy.

Representatives of IBC and [Overseas Development Institute](#) (ODI) discussed **promising projects of foreign partners** in the mining industry, including projects of the Belt and Road Initiative (BRI).

### May 17

IBC Executive Director Askar Sydykov moderated the plenary discussion on investments and exports at the [business forum](#) "**SCO: Expanding Cooperation Borders.**" .

Participants of the [Regional Conference](#) "**Civil Society: New Pathways to Development**" discussed the role of the civil sector in the sustainable development of Central Asia in the near future.

### Объявления

Приглашаем на **Форум МДС**, который состоится **27 июня** в "Хаятт Ридженси Бишкек". Компании-поставщики смогут презентовать свои товары и услуги горнодобывающим предприятиям. По вопросам участия обращаться к Асель Куватовой: тел. 0(555) 181 716, 0(312) 623 394, email: [corporate@ibc.kg](mailto:corporate@ibc.kg)

ЕБРР приглашает представителей МСБ 31 мая принять участие в [инвестиционном форуме](#) «**Малый бизнес – вместе к успеху**».

### Announcements

We invite you to the **IBC forum** to be held at Hyatt Regency Bishkek **on June 27, 2019**. The supplier companies can present their goods and services to mining companies. For participation, please contact Asel Kuvatova: tel. 0 (555) 181 716, 0 (312) 623 394, e-mail: [corporate@ibc.kg](mailto:corporate@ibc.kg)

The EBRD invites small and medium-sized businesses to participate in the **Small Businesses – Together to Success investment forum**. The event will be held on May 31.

### Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 13-17 мая о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

### Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for May 12-17 including the most important changes in Kyrgyz legislation.

## Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 13-19 мая: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

## Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) for May 13-19 on economy, business and investment.

## События на 20-24 мая

### 20 мая

Обсуждение Кодекса предпринимательства КР.

Открытие Торгово-экономической миссии Республики Казахстан.

### 21 мая

АУЦА проведет круглый стол "Уроки АСЕАН. Становление модели регионального экономического союза".

### 22 мая

Исполнительный директор МДС примет участие во встрече представителей бизнес-сообщества с Президентом ЕБРР.

### 23 мая

Открытие центра по климатическому финансированию КР.

### 24 мая

Первая встреча членов Наблюдательного совета и партнеров Проекта SECO по устойчивому развитию зимнего туризма в Кыргызстане.

В КГНУ состоится конференция «Предпринимательство в парадигме устойчивого развития КР».

Круглый стол «Проблемы и перспективы развития страхования в Кыргызской Республике»

### May 20

Discussion of the Code of Business of the Kyrgyz Republic.

Opening of the Trade and Economic Mission of the Republic of Kazakhstan

### May 21

The American University in Central Asia will hold a roundtable "Lessons from ASEAN. Formation of a regional economic union model."

### May 22

The IBC Executive Director will take part in a meeting of business community representatives with the EBRD President.

### May

Opening of the Climate Finance Center of the Kyrgyz Republic.

### May 24

The 1st Steering Committee Meeting of the Sustainable Winter Tourism Development Project will be held.

The Kyrgyz State National University will hold a conference "Entrepreneurship in the paradigm of sustainable development of the Kyrgyz Republic".

Roundtable "Problems and development prospects of insurance business in the Kyrgyz Republic"

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

\*\*\*

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.